
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKOLL 

Akershus Bygdeungdomslag sitt 85. ordinære årsmøte 

24.februar 2024 

Protokollførere: Kristine Tveit og Ane Dølerud Bekkestad 

Møtet ble ledet av ordfører Andrea Skovseth og varaordfører Anne Margrethe Elton 
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SAK 1   ÅPNING AV ÅRSMØTE 

Ordfører, Andrea Skovseth ønsket velkommen til årsmøtet.  

Lokallagsleder i Ullensaker, Eirik Inngjerdingen Betten, ønsket velkommen til Ullensaker. 

Varaordfører i Ullensaker, Børre Lien Hansen, ønsket velkommen til Ullensaker Kommune. 

- Fortalte om Ullensaker kommune sin beliggenhet, og bygd og by. 
- Norges sjømat og eksport kommune, flyplassen, utfordringen med 10 000 nye 

arbeidsplasser. 44 000 innbyggere i kommunen, 4000 nye innbyggere inn hvert år, 3000 ut 
hvert år.  

- Snakket om engasjementet til Ullensaker bygdeungdomslag i kommunen, og hvilken god 
innsats dem gjør for Ullensaker sine ungdommer.  

- Snakket om nærmiljøet, oppfordring til salen, send inn forslag og ta kontakt om dere har 
innspill til lokalmiljøet.  

- Ønsket årsmøte lykke til. 
 

Ordfører ga praktisk informasjon rundt årsmøte.  

Ordfører i ABU leste NBUs formålsparagraf.  

- Prisutdeling blir på banketten, ikke årsmøtet.  
- Ordfører fortalte om hvordan årsmøtet skulle forholde seg  
- Aktiv votering, stemming ved hver sak.  

Årsmøtet sang NBUs oppsang.  

 

Vedtak: Ordfører erklærte det 85. årsmøtet i Akershus Bygdeungdomslag for åpnet 

SAK 2  NAVNEOPPROP  

Organisatorisk nestleder Solveig Ording Reierstad foretok oppropet.  

17- Vebjørn Knutsen ikke tilstede 

33- Gina Grøndahl ikke tilstede- kommer  

I-Anna Aaby ikke tilstede 

 

Vedtak: Det møter 56 utsendinger med stemmerett på det 85. ordinære årsmøte i Akershus 
Bygdeungdomslag. I tillegg møter det 9 observatører som har tale- og forslagsrett, men ikke 
stemmerett. Endelig navneliste blir vedlagt protokollen.  

Votering: Enstemmig vedtatt  



 

 

SAK 3   GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE  

I samsvar med NBUs vedtekter § 2.4 punkt a, ble årsmøtet kunngjort lørdag 13. januar 2024 pr. e-

post til alle lokallagsledere. Innkalling med sakspapir ble sendt ut lørdag 10. februar 2024. 
Revisjonsberetningen kom i møtet.    

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes som gjeldene for det 85.ordinære årsmøte i Akershus 
Bygdeungdomslag  

Votering: Enstemmig vedtatt  

 

SAK 4  ÅPENT ELLER LUKKET MØTE 

Vedtak: Det 85. ordinære årsmøtet i Akershus Bygdeungdomslag blir holdt som åpent møte, med 
mulighet for å lukke møtet dersom årsmøtet ønsker det. 

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 5   VALG AV TO REFERENTER  

Vedtak: Ane Dølerud Bekkestad (Sørum BU) og Kristine Tveit (Ullensaker BU) velges til å føre 
protokoll.  

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 6   VALG AV TO REPRESENTANTER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN 

Vedtak: Delegat 29 Linn Marie Eik (Nannestad Bygdeungdomslag) og 43 Sigurd Romsaas (Sørum 
Bygdeungdomslag) velges til å undertegne protokollen sammen med ordfører.  

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 7  LEDERS TALE 

Leder i Akershus Bygdeungdomslag, Anniken Dølerud Laake holdt leders tale.  

- Fjoråret: kjempe år for Akershus bygdeungdomslag 
- Snakket om Landsstevne, dugnadsånden, oppmøte på Landsstevne, 3000 deltagere, gode 

konserter, et minne å se tilbake på som var fantastisk. Flott dugnadsånd i ABU.  
- God hjelp fra bondelaget og bygdekvinnelaget for å få dette gjennomført, takket disse.  
- Takket hovedkomiteen for deres arbeid.  
- God aktivitet i ABU, 80 aktiviteter siden august. Skaper god liv på bygda!  
- Snakket om landsstevnefond, hvordan dette kan skape aktivitet i bygdene, medlemsvekst 
- Nådde målet om medlemstall med 1253 medlemmer, nest største fylkeslaget, etter 

Oppland. 



 

 

 

- Handlingsplanen til NBU, handler om å ta vare på medlemmer over 23 år. ABU prøver å 
rette seg etter dette, og tar opp hv0ordan kan ABU ta seg av de eldre medlemmene? 

- Festkulturen i ABU er god, med mye swing osv. Tar opp problemet med uroligheter og bråk 
på fest, hvordan kan vi hindre dette?  

- Lite kultur i ABU de siste årene, snakket om ABUs mannskor, oppfordrer til pikekor. Bra 
med kulturmønstring  

- Veldig nærme å få med oss tevlingspokalen hjem denne sommeren, roser lokallagene over 
mye bra tevlingskurs.  

- Lage et nytt slagord til ABU? 
- Takket fylkesstyret for godt arbeid. 

Vedtak: Årsmøtet i Akershus Bygdeungdomslag tar leders tale tas til etterretning.  

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 8   ÅRSMELDING 2023 

Leder i ABU, Anniken Dølerud Laake, la fram årsmeldingen.  

Resterende styremedlemmer la fram årsmeldinger fra sine nemnder.  

Aktivitet og kultur sin årsmelding: endre navnet til Trym 

Ingen direkte oppklarende spørsmål  

  

Vedtak: Den fremlagte årsmeldinga for 2023 vedtas med de endringer som har framkommet i 
møtet 

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 9   REGNSKAP 2023  

Økonomiansvarlig i ABU, Margrethe Lindrup, la fram resultatregnskapet, balansen og 
revisjonsberetning for 2023. 

Margrethe gikk igjennom alle postene, regnskap mot budsjettet for 2023. 

• Sum inntekter 754 372 kr mot budsjettert 738 000 kr.  
• Sum kostnader 944 504 kr mot budsjettert 790 200 kr.  
• Driftsresultat -190 131 kr mot budsjettert - 52 200 kr. 

• Årsresultat på -176 815 kr mot budsjett på 47 200 kr. 

Økonomiansvarlig i ABU gjennomgikk balansen og revisjonsberetningen for 2023. 

• Sum eiendeler: 605 103,35 kr 
• Sum egenkapital: 528 878, 60 kr  
• Sum gjeld: 76 224,75 kr  

• Sum egenkapital og gjeld: 605 103, 35 kr  



 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2023.  

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 10 BUDSJETT 2024 

Økonomiansvarlig i ABU, Margrethe Lindrup la fram saken for årsmøtet  

Forslag på årsresultat på -12 700 kr i budsjettet for 2024 

Følgende hadde ordet i saken:  

47- Leo Aspholm: Fjerne avskrivninger på ABU anlegget fra budsjett, da dette er ferdig 

36- Gustav Nordlund: Post om høstkurs, hvorfor budsjettere med 220 000 der, når denne sprakk så 
stort i fjor? Ekko er korrigert for ikke høstkurs  

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: Høstkurs blir mest sannsynlig en natt i år, isteden for to netter. 
Det blir for dyrt for lokallagene å faktureres for to netter. ABU har tatt utgangspunkt i en natt.  

Replikk 8- Elie Paulshus Garnes: På årsmøtet i fjor ble det tatt opp om å øke ekko andelen i takt 
med medlemsvekst, noe som ble stemt imot. Derfor må ABU ta kostnadene. 

44- Marie Tveit: Vedrørende høstkurs, hvorfor er det budsjettert en høyere inntekt på høstkurs enn 
ifjor, om det kun skal være en natt? 

Replikk B – Anne Margrethe Elton: Høstkurs…normalt sett inntekt på 170 - 180 000, budsjettert 
med 180 de siste årene. Grunnen til høyere i fjor var fordi hovedkomiteen deltok uten at det ga ABU 
inntekt. 

29- Linn Marie Eik: Hovedkomiteen fra ifjor betalte for sin plass under fjorårets høstkurs 

21- Kristian Skuterud: Turer til 110 000 på inntekter, hvorfor er denne skrudd opp såpass? 

Replikk 3: Fredrik Olsen: Det er lagt inn at det skal være to turer for de over 22 de nye mplene til 
ABU, derfor er denne økt. 

4- Margrethe Lindrup: Grunnen til inntektene på høstkurs er lik, er fordi vi ønsker å beholde samme 
kostnad.  

Vedtak: Årsmøte vedtar det fremlagte budsjett for 2024 
Votering:  Enstemmig 

SAK 11 ARBEIDSPLAN 2024 

1.vara i ABU, Håkon Ringnes, la fram arbeidsplanen  

 

Følgende hadde ordet i saken:  



 

 

 

38- Christoffer Nes Dynna: 9. mars fest med tema sport: skedsmo 

55- Margrethe: 2. mars vinterstevne i Ås 

51- Esther: Vestby, oktoberfest i oktober  

24- John: Kråkstad/ Ski 16. mars rock’n roll fest 

19-  Sondre Svalastog: Nesodden 12. april våronn fest 

49-  Ida Dahl:  26-28 april helgetur med Ullensaker BU 

21- Kristian Skuterud: Vurdert 100 års jubileum på en fredag. Hva tenker årsmøte om det? 

42- Bernard Anseth: Oppfordret årsmøtet til å følge med på arbeidsplanen før man setter datoer. 
Fungerer med både fredag og lørdager på fest. Plan om å sette opp buss til våronn-vors hos Frogn 
og Nesodden.  

18- Andreas Mangerud: 6. april er det skalkefest etter Landsstevne  

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: Invitasjon til dette kommer senere 

Vedtak: Den fremlagte arbeidsplanen for 2024 vedtas med de endringene som har fremkommet i 
møtet  

 

SAK 12  GENERALDEBATTEN 

Følgende hadde ordet i generaldebatten:  

2- Solveig Reierstad: Takker for fin leders tale. Ønsker at noen skal engasjere seg i om det skal bli 
en eller to netter på høstkurs.  

35- Gustav Nordlund: Hva vil eventuell prisforskjell for lokallag og for ABU på høskurs med en eller 
to netter? Vil det eventuelt være overskudd? 

Replikk 21- Kristian Skuterud: Hva vil eventuell egenandel/lokallagsandelen være? 

1 - Anniken Dølerud Laake: Hotell Klekken, rom til 85 stk, leie møtelokale, og bankett vil komme på 
450 000kr. Deler vi dette på 85, får vi en pris på 5295 kr pr pers.  

47- Leo Aspholm: Har ABU lagt en plan på hvordan høstkurs skal gjennomføres på en natt? 

Replikk 2- Solveig: Fredag er vanligvis sosial dag, vil bli en lengre kursdag på lørdagen, og 
kanskje lengre på søndagen. 

35- Gustav Nordlund: Ser på høstkurs som en av godene, ser på det sosiale som en stor fordel og en 
av de viktigste tingene. Vil bli hardt med bankett på fredag, og kurs hele lørdag. Tenke over det 
sosiale og faglige - hva vi får ut av det. Flere aspekter. 



 

Replikk 2- Solveig Reierstad: Det vil isåfall bli fra lørdag til søndag, ikke fra fredag til lørdag. 

12- Trym Ødegård Evjemo: Mener det er fullt mulig og fornuftig å gjennomføre høstkurs på en natt.  

19- Sondre Svalastog: Ut fra driftsresultatene er det det eneste fornuftige å korte ned på høstkurs, 
dyrt nok for lokallagene fra før. 

Replikk 38- Christoffer Nes Dynna. Fint for da er folk opplagte på lørdagen  

21- Kristian Skuterud: Trysiltur er populært, hvor er muligheten for å bli med når fylkesstyret og 
nemndene dekker stor andel av plassene? Hvorfor ikke leie flere hytter? 

1 - Anniken Dølerud Laake: Enig med en natt på høstkurs, at vi får dra på hotell er en gode, noen 
fylkeslag har høstkurs i andre lokaler, eller på skole. Så en natt burde vi sette pris på. Angående 
trysiltur har dette vært en gode for nemndsmedlemmene til kultur og aktivitetsleder, samtidig er 
turen arrangert av fylkesstyret derfor må vi være til stede. Vi kan ikke ha med over 100 stykker på 
Trysiltur. Vi skal også arrangere andre turer for eldre. 

54- Marius Pung: Regnet ut kostnad for en natt på hotell for lokallaget, denne kostnaden er høy 
nok.  

31- Per Håkon Greni Dystland: Trysiltur - å ha med flere. Kan man dele i to puljer, og ta to ulike 
helger, så vil det ikke være så mange. 

8- Elie Paulshus Garnes: Spørreundersøkelse som er sendt på mail, om intern kommunikasjon, fint 
om alle kan svare på denne. 

5- Live Grøndahl: Nes Bygdeungdomslag har tidligere tenkt å arrangere danskebåt tur, det er 
faktisk sånn at lokallagene også kan arrangere turer.  

Replikk 21- Kristian Skuterud: Støtter forslag om to trysilturer, dette er en fin inntekt. 

51- Esther Hjerpaasen Skøien: Takk for fin leders tale. Aktiviteten sørover kunne tatt seg opp. 
Utfordrende å få med nok folk nordfra på arrangementene. Ønsker at fylkesstyret kan være med å 
få opp denne aktiviteten. 

1-Anniken Dølerud Laake: Trysiltur er ingen inntektskilde, skal gå i null. Ressurskrevende å 
arrangere to Trysilturer i januar, da dette er mye jobb og midt i årsmøte planlegging. 

55- Margrethe Todal-Falsskog: Oppfordrer alle til å tevle under vinterstevne, gratis inngang på 
festen ved tevling  

48- Anna Louise Hoel: Høstkurs er alltid på samme dag som åpen dag på Hvam, kan dette tas 
hensyn til? 

35- Gustav Nordlund: Fremme forslag om å ta høstkurs på en skole eller lignende i istedenfor 
hotell, for å få både faglig og sosial helg. Hva mener årsmøte om dette? 

12- Trym Ødegard Evjemo: Angående dårlig deltagelse på arrangementer, sliter også med dette 
østover, dette gir dårlig motivasjon.  



 

 

 

11- Marthe Bogstad: Takker for at bondelaget får lov å være med, det dere gjør syns veldig godt 
utad. Dere er gode på kommunikasjon, veldig gøy at EKKO fortsatt er. Det er nå dere har mulighet 
til å si hva dere ønsker! Hva er dere misfornøyd med? Fornøyde? Vil også skryte om Landsstevne! 
Dere er veldig flinke! Takk for flott Landsstevne, som var enda bedre enn i 2014!  

Replikk 21- Kristian Skuterud: Legge ut arrangement linker?  

3-Fredrik Fjærvold Olsen: Veldig godt engasjement om høstkurs! Vil personlig ikke være på skole. 
Hvordan syns dere kommunikasjonen med fylkesstyret er? 

Replikk 19. Sondre Svalastog: Mye jobb for fylkesstyret å arrangere høstkurs på hotell 
allerede. Har tiltro til at fylkesstyre  finner en god løsning. 

46- Erik Inngjerdringen Betten: Vervekonkurranse på vakter på LS, var det noen som vant den 
middagen?  

8- Elie Paulshus : Jobbes med saken om å dele arrangements link, gøy dere syns det er gøy å følge 
med. 

55- Margrethe Todal- Falskog: Kanskje buss til store arrangementer kan dekkes av ABU? 

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: Det skal etterpå diskuteres et LS fond, her kan det være 
mulig å søke penger. Tror ikke fylkesstyret skal dekke denne utgiften alene. Buss kan være 
gøy, selv om det ikke er fest.  

35- Gustav Nordlund: God leders tale. BU kulturen er tilbake på fest, her er swingkursene et god 
bidrag! Takk til alle som arrangerer swingkurs, dette er bra. Denne kulturen gjør også at 
problematikken med fest kan bli mindre.  

10- Christin Retvedt: Takker fra Akershus bygdekvinnelag, og den gode representanten vi har fra 
ABU, takker Live! Dere har gode og varierte tilbud til ungdom i distriktene. Ser frem til nye 
prosjekter og samarbeidsprosjekter den kommende tiden. 

7- Eivind Berg: Fylkesstyret har tenkt på innkjøp av drakter til fotball, volleyball og lignende, ser 
andre fylkeslag har dette, hva tenker dere.  

31- Per Håkon: Støtter den tanken! 

21-Kristian Skuterud: Gjerdrum støtter drakter! 

9- Torbjørn Fladby- Karterud: Skedsmo støtter denne. 

1- Anniken Dølerud Laake: Dere har fått en aktivitetsplan fra NBU, handler om langtidsstrategien. 
Aktivitetsplanen er et hjelpemiddel for å nå denne strategien.  

42- Bernhard Anseth: Sørum skal arrangere vårarrangementet, håper å se dere alle!  

21- Kristian Skuterud: Gjerdrum fyller 100 år, vi håper alle kommer på feiring! 



 

47- Leo Aspholm: Ullensaker arrangerte bygdedag under aksjonsuken, vi syns det var vanskelig å 
delta på dette., fordi vi fikk dårlig hjelp fra NBU sentralt 

3-Fredrik FFjærvoll Olsen: Viser til tidligere spørsmål om kommunikasjon. Kan det utdypes 
utfordringene Ullensaker opplevde? Oppfordrer til pikekor som nevnt i leders tale. 

47- Leo Aspholm: Vi følte vi satt alene med ansvaret, møtte opp når avisen var der, men ikke resten 
av dagen. Dette var ment som et prøveprosjekt.  

9- Torbjørn Karterud: Akershus skal arrangere to turer for dem over 2023, har dere forslag til turer? 
Oppfordring til Gjerdrum BU om å arrangere arrangementer i skogen. 

31- Per Håkon Greni Olsen: Nes arrangerte ABUs høstarrangement i høst. Godt oppmøte på 
tevlingsdagen, savnet fylkesstyret på kvelden.  

Replikk 21- Kristian Skuterud: Skogturer, teltturer, redd folk ikke møter opp 

8- Elie Paulshus Garnes: Lyst til at dere skal tenke på om hva dere ønsker av promoartikler med 
Akershus bu logo, har dere forslag til hva? 

5- Live Grøndahl: Nes BU har hatt et samarbeid med Skedsmo BU om kanotur, dette gjør Nes 
forsatt. Ønsker tips til nye slagord til storteltet.  

DEL 2 

54- Marius Pung: Båling og skåling med aktiviteter hadde Vestby tidligere. Dette var en stor 
suksess!  

46- Eirik Ingjerdingen Betten: Høstarrangementet i nord, blir det satt opp transport? 

31- Per Håkon Greni Dystland: Loddsalget var dyrt, mye blaing i heftet 

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: Andre fylkeslag selger de dyrere. Grunnen til blanding i 
sakspapirer er for å holde dere våkne, hehe. 

Replikk 5- Live Grøndahl: Masse lodd igjen, kjøp lodd! 

Svar replikk 31- Per Håkon. Selg loddene for 10 kr 

6- Håkon Ringnes: Ifølge Fredrik var det gode premier, nytt slagord til ABU «Akershus er laget, 
Akershus er bra, ta også gjør noe med det a!» 

49- Ida Dahl: Problemet med å skaffe vakter til fest, hvordan få Bondelaget og Bygdekvinnelaget 
engasjerte. 

Replikk 31- Per Greni Dystland: Vi sliter med kommunikasjon med Bondelaget, avslår 
samarbeid fra leder, sier ikke ifra til resten av styret 

Replikk 21- Kristian Skuterud: Dårlig kommunikasjon i Gjerdrum å 



 

 

 

7- Eivind Berg: Forslag fra benken nytt slagord: «Sola den skinner, Akershus vinner!» forutsatt at 
ABU vinner. Gleder seg til å høre hva bondelagsrepresentanten har å si.  

57- Madelen Molland Kristiansen: Mannskoret i ABU er kult, ønsker pikekor, er det engasjement 
rundt dette? Hadde vært kult å slå sammen til en kulturmønstring. 

11- Marthe Bogstad: Har ingen fasit på vakter. Men dårlig at det ikke er samarbeid her! Vi har 
årsmøte i mars, kommer til å ta opp dette med dem i generaldebatt. Er dere flinke til å sende inn i 
god tid, så skal dem ta tak i dette.  

8- Elie Paulshus: Venter i spenning på hva årsmøte ønsker som promoartikler og merch. 

Replikk 51: Esther: Badedrakter hadde vært gøy, bøttehatter også.  

10- Christin: Ingen fasit på vakter. Tar med meg vaktproblemet til årsmøtet. Hvorfor pikekor og 
mannskor? 

31- Per Håkon Greni Dystland: Hvor trykkes merch? Nes vil å ha 

1- Solveig Reierstad: Takker Ullensaker for god planlegging av årsmøtet!  

21- Kristian Skuterud: Er det aktuelt at noen representanter fra oss blir med på deres årsmøte i 
Bondelaget? 

Replikk 47- Leo Aspholm: Ullensaker har bondelags kontakt 

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: ABU sender tre representanter til bondelagets årsmøte. 
Representantene er leder, BP og tevling. 

11- Marthe Bogstad: Gjensidige plasser i hverandres styrer - både BU, BKL og BL. Man kan også 
engasjere seg lokalt på denne måten. Oppfordring til å ta kontakt med det lokale bondelaget. 

2-Live Grøndahl: Godt forslag til slagord. Send gjerne flere til meg! 

46- Eirik Ingjerdingen Betten: Bindene påmelding er en fordel til fest. Spleise på felles bindene 
påmelings system mellom lokallagene? 

1-Anniken Dølerud Laake oppsummerer genereldebatten: Mye gode innspill! Høstkurs, gode 
diskusjoner, en natt på høstkurs virker greit. Fikk lite respons på samarbeidet med fylkesstyret, si 
ifra om det er noe dere lurer på, eller ikke er fornøyde med. Kom gjerne med innspill på forslag til 
turer. Innkjøp av drakter og promoatrikler virker det som at det er stemning for. Oppfordret til bruk 
av aktivitetsplanen. Fine slagord! Skal ta opp vakt problematikken på årsmøte i bondelaget.  

Vedtak: Fylkesstyret tar generaldebatten til etterretning 

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 13  UTTALE  

Fra fylkesstyret: By og land, hand i hand 



 

Bygdepolitisk nestleder i ABU, Fredrik Fjærvoll Olsen, la fram uttalen.  

Følgende hadde ordet i saken: Ingen 

Vedtak: Årsmøtet vedtar den fremlagte uttalen, og sender den til aktuelle medier.  

Votering: Enstemmig vedtatt  

SAK 14 INNKOMNE SAKER  

SAK 14.1  FRA FYLKESSTYRET: ARRANGEMENTSFORDELING 

1.vara i ABU,  Håkon Ringnes la fram saken. 

Oppfordret lokallagene til å komme opp å fortelle om dem ønsket arrangementet eller ikke 

Følgende hadde ordet i saken:  

Kråkstad/ Ski sier ja til vårarrangementet 2026 

Sørum sier ja til sommerstevnet 2026 

Hurdal sier ja til høstarrangementet 2026 

Gjerdrum sier ja til A/Ø-kampen 2026 

Ås sier ja til Stihl-cup 2026 

Nittedal og Hakadal sier ja til vinterstevne 2026 

Frogn og Nesodden sier ja til årsmøte 2026 

35- Gustav Nordlund: A/Ø kampen burde kanskje vært nærmere Østfold, til senere planlegging 

21- Kristian Skuterud: Gjerdrum kan bytte med årsmøte 

Replikk 3- Fredrik Olsen: Det er mye planlegging bak arrangementsfordelingen, som er 
fordelt jevnt utover. 

Vedtak: Den fremlagte arrangementsfordelingen vedtas 

Enstemmig vedtatt  

 

SAK 14.2 FRA FYLKESSTYRET: MEDLEMSUTVIKLING 

Nybrottsleder i ABU, Eivind Berg, la fram saken 

Akershus må årlig sette seg et mål for antall medlemmer, for å ha noe å jobbe mot. Akershus 
bygdeungdomslag setter 1350 medlemmer som måltall. Eivind oppfordret alle lokallag til å komme 
opp å fortelle sitt måltall for lokallaget. Dette trenger ikke å påvirke ABU sitt måltall 



 

 

 

Nybrottsleder la frem lokallagene sitt medlemstall pr 31.12.23 

Lokallagene sine mål: 

Aurskog-Høland: 150 

Eidsvoll: 90 

Enebakk:  

Frogn og Nesodden: 30 

Gjerdrum: 40 

Kråkstad/Ski: 70 

Nannestad: 70 

Nes: 230 

Nittedal: 35 

Skedsmo: 65 

Sørum: 120 

Ullensaker: 155 

Vestby: 95 

Ås: 85 

 

Vedtak: Akershus Bygdeungdomslag vedtar 1350 som sitt måltall for 2024 

Enstemmig vedtatt  

SAK 14.3  FRA FYLKESSTYRET: MÅL FOR AKERSHUS BYGDEUNGDOMSLAG 2024-2026 

Organisatorisk nestleder i ABU, Solveig Ording Reierstad, la fram saken  

Følgende hadde orden i saken:  

31- Per Håkon Greni Dystland: Hvorfor minker vi fra 13% til 10% på oppmøte på 
høstarrangementet 

Replikk 7- Eivind Berg: Vi begynner å bli mange i Akershus, derfor blir 13% av medlemmene 
veldig mange. Samt at høstarrangementet er langt unna fremover. Kan gjerne økes igen 
senere. 

33- Gina Grøndahl: Syns det er bra at tiltak for medlemmer over 22 år kommer inn i målene. 



 

7- Eivind Berg: Oppfordrer lokallagene til å prøve å holde på medlemmene over 22 år. 

31- Per Håkon Greni Dystland: Hva ønsker dere vi i lokallagene skal arrangere for å ta vare på de 
over 22 år 

Replikk 35- Gustav Nordlund: Hvordan er reglene for å arrangere fester med 20 års grense? 

2-Solveig Reierstad: Ingen regler for å ikke arrangere fest for de over 20 år. Forslag til aktiviteter for 
de over 22 år finner man i aktivitetsplanen fra NBU, som ligger vedlagt årsmøtepapirene deres. 

44- Marie Tveit: Spørsmål til fylkesstyret, på årsmøtet for noen år siden ble det vedtatt et 
eldreutvalg. Er dette fortsatt i drift?  

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: det stemmer at denne ikke blir brukt lengre, det er 
mange i aktivitetsnemnda. Men kan være aktuelt å opprette dette på nytt? 

21- Kristian Skuterud: Mange lokallag har styrer som er under 22 år, det vil derfor være praktiske 
utfordringer ved å arrangere aktiviteter for dem eldre. 

Replikker 33- Gina Grøndahl: Er ikke vanskelig å arrangere aktiviteter for oss over 22, vi liker det 
samme som alle andre.  

Vedtak: Årsmøtet vedtar målene for Akershus Bygdeungdomslag 2024-2026 

Enstemmig vedtatt  

SAK 14.4  FRA FYLKESSTYRET: FLYTTE A/Ø-KAMPEN 

Tevlingsleder i ABU, Live Grøndahl, la fram saken 

Følgende hadde orden i saken:  

42- Bernhard: Har fylkesstyret tatt høyde for at det foregår mye andre aktiviteter på våren  

Replikk 5- Live Grøndahl: Ja dette er tatt høyde for, etter mye avklaringer om periode med 
Østfold. 

Vedtak: Den reviderte kontrakten for A/Ø -kampen blir godkjent. Foreslått A/Ø- utvalg 
(tevlingsledere og fylkesledere i ABU og ØBU) får fullmakt til å ferdigstille revideringen av 
kontrakten med de forslag som kommer fram på årsmøtene.  

Enstemmig vedtatt  

----------------------------------------------- 

SAK 14. 5  RETNINGSLINJER FOR LANDSSTEVNE- FOND 

Anniken Dølerud Laake fra fylkesstyret la fram saken  

Følgende hadde ordet i saken:  

14- Ole Nicolai Haugen: Syns 15 000 kr er for lite, f.eks om man skal arrangere sommerstevne 



 

 

 

1-Anniken Dølerud Laake: Å øke summen kan lønne seg, men kan også føre til at kontoen blir 
fortere tomt. Dette skal ikke fullfinansiere deres arrangement. Kan evt. legge på en linje om at det 
er egne summer for sommerstevne.  

19- Sondre Svalastog: Er det behov for å ha inn et punkt om pengene skal utbetales uavhengig av 
overskudd eller underskudd på bakgrunn av utfordringer ved forrige landsstevnefond. 

2-Solveig Ording Reierstad: I nest siste punkt ønsker vi å endre til Økonomiutvalget istedenfor 
arbeidsutvalget 

42- Bernhard Anseth: Lokallaget må sende inn en kort søknad og budsjett for arrangementet.  

1-Anniken Dølerud Laake: Samme som Bernhard sa, dette er et utgangspunkt på dem gamle 
retningslinjene. Budsjettet skal brukes som en pekepinn på hvor mye som man trenger.  

Replikk 19- Sondre Svalastog: Forståelsen for retningslinjene endret seg uten endringer, vi 
ble utbetalt etterpå, og etter dette var funnet ut av var fondet tomt.  

44- Marie Tveit: Veldig gøy at fylket nå har et landsstevnefond. Spørsmål til fylkesstyret vedrørende 
utsagn om at det ikke skal fullfinansieres. Ønske om å skrive noe om hvordan pengene skal 
fordeles ut i fra type arrangement. 

Endringsforslag fra Aurskog-Høland: endre punkt til 20 000 kroner istedenfor 15 000 kroner. 

Det stemmes over hvert av punktene. 

Punkt 1: Aurskog-Hølands forslag om 20 000 kr ble vedtatt mot 22 stemmer 

Punkt 7: Administreres av ØU: enstemmig vedtatt 

 
38 - Christoffer Nes Dynna: presenterte nytt forslag på vegne av Skedsmo BU. “Hvert lokallag kan 
søke 50 % av arrangementets kostnader med maks 20 000 kr.” 

Forslaget falt mot 14 stemmer. 

Vedtak: Årsmøte i ABU godkjenner de vedlagte retningslinjene for landsstevnefond. 
Enstemmig vedtatt.  

 

SAK 14.6  FRA NANNESTAD: OPPFØLGING AV VAKTER 

Linn Marie Eik fra Nannestad BU la fram saken 

Følgende hadde orden i saken:  

46- Eirik Inngjerden Betten: Hvordan skal rapporteringen fungere? Mye vakter blir ordnet i siste 
liten. 

19- Sondre Svalastog: Hvordan skal det følges opp og kontrolleres? 



 

1-Anniken Dølerud Laake: Retningslinjene for fest ble vedtatt i fjor, altså var flertallet med på dette. 
Viser til at man skal ha de, og at hvis man ikke har de følger man egentlig ikke de allerede vedtatte 
retningslinjene. Kanskje oppfølgingen skal være mer flytende og at man har dialog angående 
vakter istedenfor en innmeldingsfrist.  

Replikk 19- Sondre Svalastog: Kommer fylkesstyret til å nekte noen å holde fest hvis det ikke 
opprettholdes? Vanskelig å vite hvor mange som kommer på festen. 

3-Fredrik Olsen: Det er ikke fest hver tredje dag, handler om god kommunikasjon mellom 
fylkesstyret og oss. Jeg tror vi skal klare å følge det opp  

Nannestad trakk sitt forslag til vedtak.  

Vedtak: Det tilføyes i ABUs retningslinjer for fest “Alle lokallag som skal ha et arrangement som 
krever vakter, må rapportere antall og alder på vakter til fylkeskontakten. Dersom ikke antall 
vakter samsvarer med antall deltakere på arrangementet, må antall deltakere reduseres eller 
arrangementet utsettes/avlyses. 

 Vedtatt mot 8 stemmer. 

SAK 14.7  FRA NANNESTAD: HÅNDTERING AV UROLIGHETER PÅ FEST 

Hanna Louise Solbakken fra Nannestad BU la frem saken. Leder i ABU, Anniken Dølerud Laake, 
presenterte fylkesstyrets vurdering av saken.  

Følgende hadde orden i saken:  

19- Sondre Svalastog: Det er i henhold til NBUs sine vedtekter allerede regler for hvordan vi 
håndterer slike ting. Det er også vanlig norsk lov, brytes denne ringer vi politiet 

29- Linn Marie Eik: Nannestad trekker sitt vedtak, og stiller seg bak fylkesstyre 

44- Marie Tveit: Viste til at det i retningslinjene for fest står et avsnitt om håndtering av uønsket 
atferd. Denne kan utbedres, men det står informasjon om dette der. 

35- Gustav Nordlund: Er det slik at NBU sentralt har et regelverk på dette? Eventuelt om man burde 
sett på dette sentralt da det eventuelt er en utfordring nasjonalt. 

Replikk C- Ole Jørgen Rød: NBU har beredskapsplan, også for lokale arrangementer. Finnes  
på nettsiden, under ressurssenteret.  

19- Sondre Svalastog: Beredskapsplanen er jobbet med over flere år, og har vært til en stor 
revidering nå. Det vil komme en samlet stor beredskapsplan. Ønskelig med innspill hvis man har. 

Vedtak: Fylkesstyret setter større fokus på konflikthåndtering på fest gjennom samlinger, kurs og 
tettere samarbeid med politiet.  

Enstemmig vedtatt 

 
 



 

 

 

SAK 14.8 FRA NES: LÅN AV ABU-HALLEN GRATIS 

Per Håkon Greni Dystland fra Nes Bygdeungdomslag la frem saken. Økonomiansvarlig fra ABU, 
Margrethe Lindrup, la frem fylkesstyrets vurdering av saken. 

Følgende hadde orden i saken:  

21- Kristian Skuterud: Enig med Per om gratis utleie. Hvordan skal flyttingen av containeren gjøres, 
noen må ha betalt for å flytte den containeren.  

1-Anniken Dølerud Laake: Minnet om sak senere om eventuelt landsstevnefond, hvor man kan 
søke om penger til for eksempel dette. Viste videre til at det ikke er en inntektskilde for ABU, samt 
at hallen koster penger å oppbevare og holde i gang.  

35- Gustav Nordlund: Dette er noe ABU kunne bruke penger på, slik at vi får det tilbudet om gratis 
leie. 

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: Hvor skal vi få pengene fra? Det er utgifter ved hallen i 
form av leie av plass, reperasjoner. Fylkesstyret har ikke så gode muligheter på å generere 
penger. 

47- Leo Aspholm: Ullensaker syns det er greit å betale 3500 kr for ABU hallen, og stiller seg bak 
fylkesstyret sitt forslag 

9- Torbjørn Karterud: I diskusjonen i fylkesstyret ble det prat om at naturlige sliteskader ikke skal 
dekkes av lokallag, kan komme skeivt ut. 

42- Bernhard Anseth: Stiller meg bak delegat 9 sin mening. En liten kostnad hvis man ser i 
sammenheng med andre lokaler man kan leie. 

Vedtak: Årsmøte gjør ingen endringer på retningslinjer for utleie av ABU-hall 

Vedtatt mot 4 stemmer  

SAK 14.9  FRA ULLENSAKER: OPPRETTELSE AV STANDARDISERT SKJEMA FOR 
RAPPORTERING OM UØNSKEDE HENDELSER 

Ullensaker ved Maia Nabben la frem saken. Ullensaker presenterte videre sitt innsendte 
endringsforslag. Bygdepolitisk nestleder, Fredrik Fjærvoll Olsen, la frem fylketsstyrets vurdering av 
saken. 

Følgende hadde ordet i saken:  

33- Gina Grøndahl: Dette skal vel ikke bli til å sende inn på enkeltmedlemmer? Vil heller da bli en 
oppsamling av hva som går galt på våres fester. Som kan brukes imot oss.  

Replikk 1- Anniken Dølerud Laake: Det skal ikke offentliggjøres, mer at hendelsen blir 
rapportert, og kan bli fulgt opp.  



 

Svar replikk 33- Gina Grøndahl: Da er GDPR ikke beskyttet, da beskytter den kun den som 
rapporterer og ikke den som blir rapportert.  

21- Kristian Skuterud: Gjerdrum BU har opplevd problemer med innbetaling av spybøter, hva er 
poenget med å ha det? Om det ikke blir betalt inn 

Replikk 5- Live Grøndahl: Spybøter er tanken å forhindre at det skjer i lokalet, på do må 
være lov. Vi trenger ikke på nød etterkreve pengene. 

Svar replikk 21- Kristian Skuterud: Når noen spyr flere steder og ikke betaler, betrakter vi 
det som et problem.  

50- Maia Nabben Grønvold: Det må skje anonymt ved rapportering, kan heller opplyse navn under 
dialog med fylkesstyre. Ved flere slike tilfeller kan det kanskje skje noe lengre opp i systemet.  

3-Fredrik Olsen: Disse skjemaene må være anonyme, men også viktig at fylkesstyret får kontakt 
med dem som sendte inn. 

11- Marthe Bogstad: God ide, samt at man vil få god dokumentasjon man også kan bruke på 
representantskap dersom det kommer ting som fører til eventuell utestenging. 

35- Gustav Nordlund: Hvilken hensikt har det at det er anonymt, hvis vi må opplyse enkelt personer 
og se tilbake på det senere vil det ikke være anonymt 

Replikk 3- Fredrik Olsen: Det er allerede retningslinjer for P-saker, og de vil bli håndtert 
deretter. Målet med dette er å få statistikk og oversikt. 

Ullensaker trakk sitt første forslag, og kom med nytt forslag:  

Vedtak: Opprettelse et anonymisert standardisert skjema for rapportering av uønskede 
hendelser. Innsending av skjema vil automatisk føre til dialog med et medlem av Akershus 
fylkesstyre.  

 Enstemmig vedtatt  

SAK 14.10  FRA HK LS 23 – OVERSKUDD FRA LANDSSTEVNE 2023 - LANDSSTEVNEFONDET 

Leder for hovedkomiteen 2023, Marie Tveit, la frem saken. Bygdepolitisk nestleder i ABU, Fredrik 
Fjærvoll Olsen, presenterte fylkesstyrets vurdering av saken.  

Følgende hadde ordet i saken:  

21- Kristian Skuterud: Spørsmål om det kan presiseres i vedtaket at det ikke er noen maksimal 
mengde knyttet til utdelingen av fondet. 

Replikk 3- Fredrik Olsen: Viste til at det er en maksimal mengde, men ikke lengde over hvor 
lang tid fondet skal være, altså når det skal avsluttes. 

12- Trym Ødegård Evjemo: Idè om at deler av overskuddet går til ABU, sett i lys av årsresultatet til 
ABU for 2023 og tidligere år. 



 

 

 

6- Håkon Ringnes: Oppklare 1,6 millioner kroner, hvorav 1 million kroner til landsstevnefond, og 
600 000 kroner til ABU som f.eks kan brukes til å dekke høstkurs e.l. 

55- Margreth Todal: Sette pengene inn i et fond, der vi kan leve på renta. 

Replikk 3- Fredrik Olsen: Vi kan forvalte disse pengene, slik at vi får mest mulig ut av disse 
høye summene- 

33- Gina Grøndahl: Ønsker ordlyden opp på skjerm slik at vi ser hva vi stemmer over. Dette fondet 
er ikke et fond der vi bygger renteinntekter, men et fond vi som lokallag kan søke fra.  

43- Sigurd Romsaas: I Sørum er det snakket om å lage en arrangementskasse hvor 
fylkesarrangementene, for eksempel sommerstevne, kan få startkapital. 

3-Fredrik Olsen: Vedrørende Sørums ønske om et eventuelt oppstartspakke til sommerstevne, har 
sommerstevne for 2024 søkt ABU penger og fått innvilget dette. 

42- Bernhard Anseth: Ser det som nødvendig at retningslinjene legges frem før endelig vedtak kan 
tas. 

44- Marie Tveit: For å presisere rundt sommerstevne kan disse pengene gis som et arrangement 
start, og pengene etter sommerstevne fordeles etterpå slik at pengene fra overskudd kunne gått 
tilbake til fond.  

19- Sondre Svalastog: Avgjørende for lokallag fra tidligere fond for å kunne ha aktiviteter. Spørsmål 
til en forvaltningsplan: er disse pengene låst eller er det kun en orientering? 

3-Fredrik Olsen: Sommerstevne har i år søkt sommerstevne om et lån på 20 000 og fått dette 
innvilget. Så forslaget er ingen dum ide. 

33- Gina Grøndahl: Hensiktsmessig at årsmøtet vedtar hva pengene skal brukes til, da det er en stor 
sum. Godt forslag å ha pengene fryst til neste årsmøte, og at det da vil komme en forvaltningsplan. 
En god måte å forvalte pengene på å bruke det på fylkets arrangementer også.  

21- Kristian Skuterud: Fornuftig at pengene kan settes av, burde ha mere penger av til fondet.  

11- Marthe Bogstad: Marthe Bogstad: Forklaring fra tidligere landsstevne i Akershus. Grunnen til at 
det kom opp til en fond, var fordi det var utfordrende å skulle fordele det innad. Fondet gir 
mulighet for alle å søke. Forrige fond varte over flere år, hvor resultatet var mindre enn det var i år. 

33- Gina Grøndahl: Nes BU har snakket om at det er en fordelingsnøkkel med en million kroner i 
fond, og 600 000 kroner til ABU. Hensiktsmessig at fylket nå får nyte godene fra landsstevne. 

42- Bernhard Anseth: Sørum ønsker at det legges til i vedtaket “Fra overskuddet settes 100 000 kr 
av til sommerstevne, med 20 000 kr som tildeles arrangørlaget hvert år i fem år”. 

6-Håkon Ringnes: Vi kan fryse pengene, det er ikke sånn at fylkesstyret bruker dem 600 000 kr på 
noe. Må stole på fylkestyret, vi må kunne ha disse på konto.  



 

Replikk 42- Bernhard Anseth: Viktig å bruke penger på aktivitet. Det er greit å gå noe i 
underskudd noen år også. 

35- Gustav Nordlund: ABU får i praksis 600 000 kroner ekstra de kan bruke. Årsmøte vil også være 
med å styre økonomien i budsjettene på årsmøtene i kommende år. Heller endre retningslinjene i 
fondet istedenfor å øremerke midler til sommerstevne. 

33- Gina Grøndahl: Siste ordlyd: Denne forvaltningsplanen vil bli lagt frem og vedtatt på neste 
årsmøte.  

Replikk 1 - Anniken Dølerud Laake: På Nes sitt forslag er det i tilknytning til det fylkesstyrets 
forslag til vedtak.   

19- Sondre Svalastog: Full forståelse for at årsmøte ønsker å mene noe om å doble dobling av 
fylkets egenkapital. Ved å vedta neste år vil det ikke bli noen forhastede beslutninger på dette 
årsmøte. 

 

Hovedkomiteen trekker sitt forslag til vedtak. Forslaget strykes. 

Fylkesstyrets forslag til vedtak strykes.  

Nes fjerner sitt først innsendte forslag til vedtak.  

Sørum sitt forslag til vedtak: Overskuddet fra landsstevne er på 1,6 millioner kroner. Fra 
overskuddet settes 100 000 kr av til sommerstevne, med 20 000 kr som tildeles arrangørlaget hver 
år i fem år. 1 million kroner settes av til et landsstevnefond for lokallagene. Fylkesstyret oppsøker 
rådgivning om hvordan de resterende midlene kan forvaltes på en god måte. En forvaltningsplan 
for de resterende pengene vil bli lagt frem på neste årsmøte.  

Nes sitt forslag til vedtak: Overskuddet fra landsstevne er på 1,6 millioner kroner. 1 million kroner 
settes av til et landsstevnefond for lokallagene. Fylkesstyret oppsøker rådgivning om hvordan de 
resterende midlene kan forvaltes på en god måte. En forvaltningsplan for de resterende pengene 
vil bli lagt frem på neste årsmøte. Denne forvaltningsplanen vil legges frem og vedtas på neste 
årsmøte. 

Til dagsorden: 35 - Gustav Nordlund: Spørsmål om hva som skjer med pengene dersom det fryses 
til neste år. 

Ordfører definerte dagsorden. 

Tellekorps bestående av Markus Kvilten og Magnus Kvilten.  

Sørum mot Nes sitt vedtak: 6 stemmer for Sørum sitt forslag til vedtak - forfalt.  

Vedtak: Overskuddet fra landsstevne er på 1,6 millioner kroner. 1 million kroner settes av til et 
landsstevnefond for lokallagene. Fylkesstyret oppsøker rådgivning om hvordan de resterende 
midlene kan forvaltes på en god måte. En forvaltningsplan for de resterende pengene vil bli lagt 
frem på neste årsmøte.  

Vedtatt mot 2 stemmer 



 

 

 

 
 

SAK 15  VALG 

Organisatorisk nestleder, Solveig Ording Reierstad, foretok navneoppropet. Valgkomiteen ved, 
Ane Dølerud Bekkestad, redegjorde for valgkomiteen sitt arbeid.  

Ikke tilstede:  

17- Vebjørn Knutsen 

55- Margrethe Todal- Falskog  

I-Anna Aaby 

 

H-Ane Dølerud Bekkestad: Startet arbeid på høstkurs, og opprettet valgkasse. Samt hatt digitale 
møter.  

Det ble åpnet for debatt på valgkomiteen sitt arbeid: 

12- Trym Ødegård Evjemo: Fylkesstyret har gjort en bra jobb, hvorfor er det satt opp dem samme 
fire varaer ett år til? 

Replikk H- Ane Dølerud Bekkestad: Grunnen til dette er fordi vi har fått tilbakemelding om 
at styret fungerer godt, og kommer til å ta med oss dette til arbeidet videre til neste år, der 
planen er at disse rykker opp.  

Følgende tok ordet:  

Ane Dølerud Bekkestad la fram valgkomiteen sin innstilling  

Tellekorpset bestod av Ida Nabben Grønvold og Markus Kvilten   

Alle kandidatene ble gitt anledning til å presentere seg.  

 
Det var 56 stemmeberettiget delegater i salen da valget startet.  

VALG AV LEDER 

Valgkomiteen sin innstilling: Anniken Dølerud Laake (Sørum BU), gjenvalg for ett år  

● Ingen andre kandidater meldte seg 

● Anniken D. Laake presenterte seg 

Votering: 53 for, 1 blanke 

Vedtak: Anniken Dølerud Laake er valgt som leder for et år. 



 

VALG AV BYGDEPOLITISK NESTLEDER, 2.NESTLEDER  

Valgkomiteens innstillig: Fredrik Fjærvoll Olsen (Vestby BU). Gjenvalg for to år  

● Ingen andre kandidater meldte seg  

● Fredrik F. Olsen presenterte seg 

Votering: 55 for, 0 blanke 

Vedtak: Fredrik Fjærvoll Olsen er valgt som bygdepolitisk nestleder for to år. 

 

VALG AV AKTIVITET- OG KULTURLEDER 

Valgkomiteens innstillig: Natalie Lauten Larsen (Nannestad BU). Gjenvalg for to år  

● Ingen andre kandidater meldte seg  

● Håkon Ringnes presenterte Natalie  

Votering: 52 for, 3 blanke. 

Vedtak: Natalie Lauten Larssen er valgt som kultur- og aktivitetsleder for to år. 

VALG AV TEVLINGSLEDER  

Valgkomiteens innstillig: Live Grøndahl (Nes BU). Gjenvalg for to år  

● Ingen andre kandidater meldte seg  

● Live presenterte seg 

Votering: 54 for, 1 blanke 

Vedtak: Live Grøndahl er valgt som tevlingsleder for to år. 

 

VALG AV 1.VARA 

Valgkomiteens innstilling: Håkon Ringnes gjenvalg 1 år 

Votering: 53 for, 2 blanke 

Vedtak: Håkon Ringnes valgt.  

VALG AV 2.VARA 

Valgkomiteens innstilling: Torbjørn Fladby Karterud gjenvalg 1 år 

Vedtak: Torbjørn Fladby Karterud valgt med akklamasjon.  



 

 

 

VALG AV 3.VARA 

Valgkomiteens innstilling: Edvard Finstad gjenvalg 1 år 

Vedtak: Edvard Finstad valgt med akklamasjon.  

VALG AV 4.VARA 

Valgkomiteens innstilling: Kristoffer Bjørneby, gjenvalg 1 år 

Vedtak: Kristoffer Bjørneby valgt med akklamasjon.  

VALG AV ORDFØRER  

Valgkomiteens innstilling: Andrea Skovseth, gjenvalg 1 år 

Vedtak: Andrea Skovseth valgt med akklamasjon.  

VALG AV VARA ORDFØRER 

Valgkomiteens innstilling: Anne Margrethe Elton, gjenvalg 1 år 

Vedtak: Anne Margrethe Elton valgt med akklamasjon.  

VALG AV REVISOR 

Valgkomiteens innstilling: Maja Aas Stanger, ny for to år 

Vedtak: Maja Aas Stanger valgt med akklamasjon.  

VALG AV VARA REVISOR  

Valgkomiteens innstilling: Ingeborg Svarstad, ny for to år 

Vedtak: Ingeborg Svarstad valgt med akklamasjon.  

VALG AV VALGKOMITE LEDER 

Valgkomiteens innstilling: Anna Vøien Aaby, gjenvalg for 1 år 

Vedtak: Anna Vøien Aaby valgt med akklamasjon.  

VALG AV VALGKOMITE 

Valgkomiteens innstilling: Joar Nordal, ny for to år 

Vedtak: Joar Nordal valgt med akklamasjon.  

VALG AV VALGKOMITE 

Valgkomiteens innstilling: Ane Bekkestad, gjenvalg for to år 

Vedtak: Ane Bekkestad valgt med akklamasjon.  

 



 

Organisatorisk nestleder: Solveig O. Reierstad, ikke på valg 

Økonomileder: Margrethe Lindrup, ikke på valg 

Nybrottsleder: Eivind Berg, ikke på valg 

Infoleder: Elie Paulshus Garnes, ikke på valg  

Revisor: Guldbrand Romsaas, ikke på valg  

 

SAK 16  HONORAR OG GODTGJØRING FOR FYLKESTILLITSVALGTE I ABU 

 Valgkomiteen v/Ane Dølerud Bekkestad,  la frem saken.  

Følgende hadde ordet i saken:  

Ingen tegnet seg til innlegg.  

Vedtak: Honorarer og godtgjøring vedtas etter innstilling fra valgkomiteen. 

SAK 17  ORIENTERINGSSAKER 

17.1 Norges Bygdeungdomslag 

17.2 NBUs landsstevne 2023 

17.3 NBUs landsstevne 2024 

-  16-21. juli Landsstevne i Østfold, Rakkestad 

17.4 ABUs sommerstevne 2024 

Vedtak: Orienteringssakene tas til orientering  

SAK 18  ORIENTERINGSSAKER  

18.1 ÅRETS TEVLER 

 Live Grøndahl la fram begrunnelsen og stod for tildelingen.  

 Årets tevler 2023 ble tildelt Anniken Dølerud Laake 

18.2 INFOPRISEN 

 Elie Paulshus Garnes la fram begrunnelsen og stod for tildelingen. 

 Infoprisen 2023 ble tildelt Ullensaker Bygdeungdomslag.  

18.3 VERVEPRISEN  

 Eivind Berg la fram begrunnelsen og stod for tildelingen.  



 

 

 

 Verveprisen 2023 ble tildelt Nes Bygdeungdomslag.  

 

18.4 ÅRETS LOKALLAG  

 Fredrik Fjærvoll Olsen la fram begrunnelse og stod for tildelingen.  

 Årets lokallag 2023 ble tildelt Ås Bygdeungdomslag.  

18.5  AKTIVITETSPRISEN 

 Eivind Berg la fram begrunnelsen og stod for tildelingen 

 Aktivitetsprisen 2023 ble tildelt Ullensaker Bygdeungdomslag 

 

PROTOKOLLUNDERSKRIVERE 

 

 

 

Andrea Skovseth      Linn-Marie Eik 

Ordfører i Akershus Bygdeungdomslag    Nannestad Bygdeungdomslag 

 

 

 

Sigurd Romsaas 

     Sørum Bygdeungdomslag 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

ÅRSMØTEDELEGATER ABU 2024 
 
Nr. Navn Representant 
A Andrea Skovseth Ordfører 
B Anne Margrethe Elton Varaordfører 
1 Anniken Dølerud Laake ABU-styret, leder 
2 Solveig Ording Reierstad ABU-styret, organisatorisk nestleder 
3 Fredrik Fjærvoll Olsen ABU-styret, bygdepolitisk nestleder 
4 Margrethe Lindrup ABU-styret, økonomiansvarlig  
5 Live Grøndahl ABU-styret, tevlingsleder 
6 Håkon Ringnes ABU-styret, 1.vara for aktivitetsleder 
7 Eivind Berg ABU-styret, nybrottsleder 
8 Elie Paulshus Garnes ABU-styret, infoleder 
9 Torbjørn Fladby-Karterud ABU-styret, 1. vara 

10 Christin Retvedt ABU-styret, Akershus Bygdekvinnelag 
11 Marthe Bogstad ABU-styret, Akershus Bondelag 
12 Trym Ødegård Evjemo Aurskog-Høland 
13 Nora Munkeby Aurskog-Høland 
14 Ole Nicolai Haugen Aurskog-Høland 
15 Kevin Alfredsen Aurskog-Høland 
16 Martin Hagen Eidsvoll 
18 Andreas Mangerud Eidsvoll 
19 Sondre Svalastog Frogn og Nesodden 
20 Mathilde Halm Frogn og Nesodden 
21 Kristian Skuterud Gjerdrum 
22 Kristian Fredrik Ånerud Gjerdrum 
23 Ragnhild Fagerli Næss Gjerdrum 
24 John Eirik Ruud Berg Kråkstad/Ski 
25 Bjørn Ingar Færgestad Kråkstad/Ski 
26 Nicklas Grøstad Kråkstad/Ski 
27 Edvard Finstad Nannestad 
28 Helene Larsen Rasmussen Nannestad 
29 Linn-Marie Eik Nannestad 
30 Hanna Louise Solbakken Nannestad 
31 Per Håkon Greni Dystland Nes 
32 Maja Engebretsen Sæter Nes 
33 Gina Grøndahl Nes 
34 Sander Dystland Nes 
35 Gustav Nordlund Nes 
36 Emma Fevang Nittedal/Hakadal 
37 Andrea Trones Johansen Nittedal/Hakadal 



 

 

 

38 Christoffer Nes Dynna Skedsmo 
39 Adrian Asak Skedsmo 
40 Ingeborg Nes Dynna Skedsmo 
41 Johannes Tjelmeland Skedsmo 
42 Bernhard Henriksen Anseth Sørum 
43 Sigurd Romsaas Sørum 
44 Marie Tveit Sørum 
45 Sofie Norderud Stenby Sørum 
46 Eirik Inngjerdingen Betten Ullensaker 
47 Leo Aspholm Ullensaker 
48 Anna Louise Hoel Ullensaker 
49 Ida Dahl Ullensaker 
50 Maia Nabben Grønvoll Ullensaker 
51 Esther Hjerpaasen Skøien Vestby 
52 Kaja Tomine Røed Vestby 
53 Amund Gultvedt Vestby 
54 Marius Pung Vestby 
55 Margrethe Todal-Falskog Ås 
56 Andréa Norseth Stubberud Ås 
57 Madelen Molland Kristiansen Ås 
58 Nikolai Væstad Johannesson Ås 
C Ole Jørgen Rød Observatør fra NBU 
D Ida Nabben Grønvoll Observatør 
E Magnus Kvilten Observatør 
F Markus Kvilten Observatør 
H Jens-Aage Finstad Observatør 
I Ane Dølerud Bekkestad Valgkomité  

Kristine Tveit Gjest  
Håkon Tveit Gjest 

 

 

 

 

 

 


